
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 335

Ministeren bedes redegøre for, hvad status er på Projekt Money Transfer, herunder op-

lyse, hvor mange årsværk man planlægger at tilknytte projektet for 2019, hvor projektet

skal være placeret organisatorisk, samt hvorfor det lille projekt om Money Transfer sel-

skaber med et årsværksforbrug på 0,8 årsværk for januar-august 2018 ikke er placeret

organisatorisk under resten af projekt Money Transfer, men under CEBIS. Endelig bedes

ministeren redegøre for, hvorfor Projekt Money Transfer ikke er lagt ind under CEBIS.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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1/1

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del -  Spørgsmål 335

Offentligt


